

Business & Event Catering GmbH
Poststr. 1
42551 Velbert

Re: Irish Brunch 17.03.2019 Airport Cologne/ Bonn

On March 17th, 2019 we organized an Irish Brunch at Cologne Airport, which was organized by the company **Business & Event Catering of Mr. Juan-Manuel Jimenez-Sanchez** for us. This was done in an exemplary way, from the very first moment you could feel the commitment for our event. The requirements were not only fulfilled but supplemented by our own suggestions. Namely the research into importing some of the lesser known, special Irish products into Germany was impressive. The quality and taste were both excellent.

The event itself was perfectly serviced and the team was popular with both guests and organisers. The event themed T-Shirts of the crew were a thoughtful extra, and quite a few of the guests – approximately 120 tourism professionals – were asking how could they get them? An overall excellent performance at a very reasonable price – for which we say Thank You very much.

Am 17.03.2019 veranstalteten wir einen irischen Brunch am Kölner Flughafen, den die Firma **Business & Event Catering** von Herrn **Juan-Manuel Jimenez-Sanchez** für uns durchführte. Dies geschah in vorbildlicher Art und Weise, vom ersten Moment an spürte man das Engagement für unseren Event. Die Anforderungen wurden nicht nur erfüllt, sondern durch eigene Vorschläge ergänzt. Insbesondere das Finden von Bezugsquellen und den Import von besonderen irischen Produkten war eindrucksvoll. Die Qualität war ausgezeichnet und geschmacklich einwandfrei.

Beim Event selbst lief alles reibungslos, das Service Team machte sich bei Publikum und Veranstalter beliebt. Die dem Event Thema angepassten T-Shirts waren ein gelungenes Element, von den Gästen – rund 120, alles Tourismusexperten – kam die Frage auf woher man sie beziehen kann. Also rundum eine Spitzenperformance zu einem noch dazu bezahlbaren Preis – wir bedanken uns.



Chris Ruebel

Business Development Manager
Tourism Ireland Central Europe